
Timrå Innebandyclub
Årsmöte

Verksamhetsåret 2020 – 2021



1. Upprop och fastställande av röstlängd

• Beslut: Fastställd röstlängd



2. Mötets behöriga utlysande

• Med föreningen hålls årsmöte i juni månad

• Styrelsen bestämmer plats och tidpunkt för möte

• Kallelse jämte dagordning för mötet tillhandahålles medlemmarna 
senast tre veckor före mötet eller kungörs inom samma tid av 
styrelsen på hemsidan samt genom anslag i träningsanläggningen.

• Styrelsen skall tillhandahålla redovisningshandlingarna samt 
revisionsberättelsen senast en vecka före årsmötet



2. Mötets behöriga utlysande

• Kallelse med dagordning anslagen Sporthallen den 31 maj samt 
upplagd på hemsidan den 30 maj

• Redovisningshandlingar och revisionsberättelse lades upp på 
hemsidan den 12 juni. 

• Information om var handlingarna lagts har sänts ut till medlemmarna 
i separat utskick den 4 juni
• Utskicket läst av drygt 200 personer

• Påminnelse utsänd till föreningens ledare den 16 juni



3. Fastställande av dagordning
1. Upprop och fastställande av röstlängd
2. Mötets behöriga utlysande
3. Fastställande av dagordning
4. Val av ordförande samt sekreterare för mötet
5. Val av justeringsmän, som jämte ordförande skall justera 

mötesprotokollet, samt rösträknare
6. Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat- och balansräkning för 

det föregående verksamhetsåret
7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det föregående 

verksamhetsåret
8. Fråga om ansvarsfrihet för den tid revisionen avser



3. Fastställande av dagordning

9. Fastställande av verksamhetsplan samt budget för det kommande verksamhetsåret

10. Val av
a) Ordförande
b) Sekreterare
c) Kassör
d) Två styrelseledamöter
e) Två suppleanter
f) Revisionsbolag att granska räkenskaperna och föreningens förvaltning för den tid revisionen 

avser
g) Bolag från vilket tjänst omfattande bokföring och redovisning köpes. Beslut avser 

verksamhetsåret 2021-2022 
h) Valberedning för en tid av 1 år. Tre ledamöter av vilka en är sammankallande. 

11. Motioner som inkommit till Styrelsen 

12. Övriga frågor

13. Mötets avslutande



4. Val av ordförande och sekreterare för 
mötet
• Förslag ordförande: Ingela Asplund

• Förslag sekreterare: Tony Edlund



5. Val av justeringspersoner, tillika rösträknare

• Förslag

• Kristofer Engstrand

• Nathalie Törnlund

• I händelse av votering sänds rösterna per mail till rösträknarna som 
räknar, varunder mötet ajourneras.
• Kristofer@engstrand.st

• Nathalie-jansson@hotmail.com

mailto:Kristofer@engstrand.st
mailto:Nathalie-jansson@hotmail.com


6. Styrelsens verksamhetsberättelse samt 
resultat- och balansräkning
Verksamhetsberättelse Timrå IBC 2020-2021

Föreningen är ansluten till Svenska Innebandyförbundet samt till Västernorrlands 
Innebandyförbund. 

Timrå IBC har under året haft 273 spelare fördelade på två seniorlag och 10 barn- och ungdomslag. 
Verksamhet har bedrivits i följande lag: A-lag damer, A-lag damer, HJ18 (herrjunior), FU (äldre 
flicklag), P06, F07-05, P07, P08, F08-12, P09, P10, P11, P12 och PF13 (blandat lag).

Vi är särskilt glada över att ha kunnat starta verksamhet i PF13 trots pågående pandemi.

Timrå IBC har under det gångna verksamhetsåret haft 612 sammankomster/träningstillfällen och 
skapat 8575 aktivitetstillfällen för barn och ungdomar mellan 7 och 25 år.

Timrå IBC var representerade vid Västernorrlands innebandyförbunds årsmöte den 29 augusti 2020.

Under den gångna säsongen har vi bedrivit projekt för ledarutveckling med digital föreläsning för 
samtliga ledare.



6. Styrelsens verksamhetsberättelse samt 
resultat- och balansräkning
Styrelsen har under verksamhetsåret anordnat ett kick off-möte för funktionärer inom senior- och 
ungdomsverksamhet. Därutöver har nio ledarmöten hållits med olika teman. Dessa har, med ett 
undantag, hållits digitalt och till stor del avhandlat pandemin och dess effekter på träning och 
matchspel.

Representanter från styrelsen har varit närvarande vid spelar-/föräldramöten vid nio tillfällen. Detta 
har givit möjligheter till direkt dialog mellan föreningens ledning och aktiva. 

Flera av ungdomslagen har deltagit i de av Timrå IK koordinerade trygghetsvandringarna i Timrå 
under april 2021. Förutom att ge tillskott till lagkassorna har föräldrar i lagen på detta sätt bidragit 
till ökad trygghet för kommunens invånare.

En sammanfattning av verksamhetsåret är ofullständig utan ytterligare ett nämnande av pandemin. 
Styrelsens arbete har under året helt dominerats av åtgärder för att minimera smittspridning och åt 
att säkerställa efterlevnad av regler och riktlinjer. Alla våra lag har påverkats i stor utsträckning. För 
samtliga lag avbröts allt matchspel i november 2020. Spelare födda 2004 och tidigare har inte 
tillåtits träna i grupp. Allt sammantaget har verksamhetsåret varit prövande. Spelare, ledare och 
familjer har samtliga agerat med stort ansvar och hanterat nya direktiv på ett mycket professionellt 
sätt.



6. Styrelsens verksamhetsberättelse samt 
resultat- och balansräkning
Påverkan ur sportsligt hänseende måste utvärderas då vi vet 
omfattningen av eventuellt bortfall av aktiva. Vi kan notera redan nu att 
antalet sammankomster och aktivitetstillfällen, enligt förväntan, varit 
lägre än föregående år. Ur ekonomisk synvinkel har pandemin inneburit 
lägre kostnader och lägre intäkter. Även om det förbättrade resultatet 
är välkommet, hade vi önskat att orsakerna vore annorlunda.

Timrå IBC har nu förhoppningar om en förbättrad 
smittspridningssituation och en mer normal säsong 2021-2022. Vi 
hoppas att fler ska få upp ögonen för innebandy och välja att delta i vår 
verksamhet. Vi avser att driva föreningen vidare under ledorden Glädje 
– Gemenskap – Respekt.



6. Styrelsens verksamhetsberättelse samt 
resultat- och balansräkning



6. Styrelsens verksamhetsberättelse samt 
resultat- och balansräkning



6. Styrelsens verksamhetsberättelse samt 
resultat- och balansräkning



6. Styrelsens verksamhetsberättelse samt 
resultat- och balansräkning



7. Revisorernas berättelse



7. Revisorernas berättelse



8. Fråga om ansvarsfrihet för den period som 
revisionen avser
• Fråga: Kan styrelsen beviljas ansvarsfrihet för den period som 

revisionen avser?



9. Fastställande av medlemsavgifter

• Vid föregående årsmöte fastställda avgifter för verksamhetsåret 2021 
– 2022:

Medemskategori Medlemsavgift 2021 – 2022 

Spelare till och med 12 år, deltar ej i seriespel 200 kr/år

Spelare till och med 12, deltar i seriespel 300 kr/år

Spelare från och med 13 års ålder 550 kr/år



9. Fastställande av medlemsavgifter

• Vid föregående årsmöte fastställda avgifter för verksamhetsåret 2021 
– 2022:

Medemskategori Medlemsavgift 2021 – 2022 

Spelare till och med 12 år, deltar ej i seriespel 200 kr/år

Spelare till och med 12, deltar i seriespel 300 kr/år

Spelare från och med 13 års ålder 550 kr/år

Medlem utan lagtillhörighet 100 kr/år



10. Fastställande av verksamhetsplan och 
budget
• Föreningen kommer att anmäla ett herrlag till spel i division 1 och ett 

damlag till spel i division 1. 
• Vi kommer att ha verksamhet för följande barn- och ungdomslag: 

herrjuniorer, FU (flickor födda 2005 – 2007), F08/12, PF13 (pojkar och 
flickor födda 2013), P12, P11, P10, P09, P08, P07, P06 och HJ18 (pojkar 
födda 2005 och tidigare). 

• Det är föreningens förhoppning att kunna starta verksamhet för flickor och 
pojkar födda 2014.

• Vi kommer även fortsättningsvis att erbjuda – och uppmana – våra ledare 
att genomgå minst en utbildning. Spelare födda 2007 kommer att erbjudas 
delta i domarutbildning.

• Som ett led i spelarutvecklingsarbetet kommer lagens målvakter erbjudas 
utbildning under ledning av a-lagsspelare.



10. Fastställande av verksamhetsplan och 
budget
• Arbetet med föreningsutveckling kommer att fortsätta och intensifieras så snart smittsituationen 

tillåter. 

• Samverkan med föreningens sportkommitté kommer att utvecklas. Vår målsättning är att 
kommittén ska bli mer synlig och utvecklas till en värdefull resurs för våra senior- och äldre 
juniorlag.

• Föreningen avser vidare att genomföra en föreningsdag. Efter ett års uppehåll saknar vi detta 
tillfälle för samverkan över ålders- och laggränser.

• Samverkan mellan lagen är viktig och stärker föreningen. Vi avser att fortsätta aktivt stödja detta 
arbete. Diskussioner pågår redan nu om intensifierat samarbete, i synnerhet mellan de äldre 
pojklagen. 

• Föreningsstyrelsen avser att anordna minst två ledarträffar under säsongen. Vid dessa kommer vi 
att informera om förändringar i regelverk, om föreningens verksamhet och utbildningar. 

• Föreningens högsta prioritet är alla spelares hälsa och välbefinnande. Därför kommer all 
verksamhet bero av den aktuella smittspridningssituationen. Timrå IBC kommer att fortsätta följa 
de riktlinjer som ges av myndigheter. Lagen i föreningen har visat mycket god följsamhet och 
avser att fortsätta bidra till minskad smittspridning genom anpassad verksamhet.



10. Fastställande av verksamhetsplan och 
budget
• Förslag till budget Intäkter

Medlemsavgifter 105000

Lokstöd och kommunala bidrag 175000

Svenska spel, sponsorhuset, försäljning 15000

Försäljning 5000

Övrigt stöd och bidrag 45000

Summa intäkter 345000

Kostnader

Administration och avgifter 15000

Revision och redovisning 30000

Utbildning 25000

Hallhyra 150000

Lagbidrag 50000

Material 20000

Serieavgifter, domarkostnader 55000

Summa kostnader 345000



11.a) Val av ordförande

• Förslag: Jerker Jäder för ett år



11.b) Val av sekreterare

• Förslag: Tony Edlund för ett år



11.c) Val av kassör

• Förslag: Christer Olsson för ett år



11.d) Val av 2 styrelseledamöter

• Förslag: 
• Kristofer Engstrand

• Pär Gustafsson

• Kvarstår i styrelsen ytterligare ett år:
• Victoria Brundin



11.e) Val av 2 suppleanter för 2 år

• Förslag att denna punkt utgår
• Två övriga ledamöter väljes under 11.d)

• Inga förslag



11.f) Val av revisionsbolag

• Förslag: Revidacta

• Efter avstämning med Revidacta föreslås att revisionsbolaget väljes av 
årsmötet. Därefter tillsätter bolaget internt revisor för uppdraget.



11.g) Val av bolag för bokföring och 
redovisning
• Förslag: Larom redovisning AB



11.h) Val av valberedning

• Inga förslag



12. Motioner

• Inga inkomna



13. Övriga frågor – förslag stadgeändringar
Kapitel Föreslagen förändring Var i RF:s mall

1. Allmänna föreskrifter 1§. Förkortning av text. Angivande av att 

föreningen ska motverka diskriminering och 

dopning.

1 kap. 1§

3§. Angivande av vilket specialidrottsförbund vi 

tillhör samt att endast fysiska personer får vara 

medlemmar. 

1 kap. 3§

2. Medlemskap 1§. Omformuleringar för att följa RF:s mall. 

Förslaget ger styrelse rätt att delegera beslut 

om medlemskap.

2 kap. 1§

3§. Medger tidsbegränsat uteslutning av 

medlem samt varning – utöver permanent 

uteslutning.

2 kap. 5§

4§. Medlem ger i och med medlemskap 

godkännande till hantering av personuppgifter. 

2 kap. 2§; Angående 

hedersledamot gäller RF:s 

stadgar.

5§. Här formuleras likhetsprincipen, att alla har 

rätt att delta. Emellertid föreslår vi, i enlighet 

med RF:s mall att föreningen kan uppställa vissa 

villkor.

2 kap. 3§



13. Övriga frågor – förslag stadgeändringar
3. Styrelsen 1§. Föreslår förtydligande av att styrelsen är beslutande organ 

mellan årsmöten. Lagt till att styrelsen ska informera medlemmarna 

och tillställa revisorerna nödvändigt material.

6 kap. 2§

2§. Vi föreslår att styrelsen består av ordförande, kassör, sekreterare 

och övriga ledamöter. Antalet föreslås fastställas av årsmötet. Vi 

föreslår att årsmötet kan, men inte måste, utse suppleanter i 

styrelsen. Vi föreslår att adjungerade ledamöter (utan rösträtt) får 

utses till befattning i styrelsen.

6 kap. 1§

3§. Formulering om firmateckning direkt från RF:s mall. 1 kap. 6§

4§. Reglering av hur beslut skall fattas i styrelsen, från RF:s mall. Vi 

föreslår att stadgarna tydligt skall möjliggöra möten över telefon 

eller digitala plattformar – vilket förvisso inte varit förbjudet innan.

6 kap. 3§

4§. Vi föreslår att listan över uppgifter som åligger ordförande, 

sekreterare och kassör tas bort ur stadgarna. Detta hör, anser vi, 

mer hemma i en arbetsordning. Styrelsen är väl medvetna om det 

ansvar som åligger oss och avser även fortsättningsvis att leva upp 

till förtroendet från medlemmarna. Emellertid önskar vi att 

stadgarna ger utrymme för flexibilitet i fördelningen av uppgifter. 

6 kap. 2§

5§. Vi föreslår att stadgarna ger styrelsen möjlighet att överlåta 

beslutsrätt. Denna överlåtelse skall, givetvis, vara tydligt preciserad 

och villkoras av återrapportering till styrelsen. 

6 kap. 4§

6§. Redaktionell ändring av hur datum för verksamhets- och 

räkenskapsår skrivs. 



13. Övriga frågor – förslag stadgeändringar
4. Revision 1§. Formulering nu i enlighet med RF:s mall. 

Förslaget anger ”revisor” istället för det mer 

specifika ”revisionsbolag”. Styrelsen ansvarar 

för att revision utförs enligt krav för den nivå i 

seriesystemet vi befinner oss på. För tillfället 

innebär detta att styrelsen ansvarar för att 

årsmötet beslutar om revision för att uppfylla 

kraven för elitlicens. Emellertid, att i 

stadgarna föreskriva revisionsbolag – d.v.s. 

inköp av tjänst – innebär en onödig 

komplexitet ifall omständigheterna inte skulle 

kräva mer än lekmannarevision.

5 kap. 1§



13. Övriga frågor – förslag stadgeändringar
5. Årsmöte 1§. Föreslår tillägg som tydliggör att årsmötet är högsta 

beslutande organ. Vidare att mötet skall hållas före juli 

månads utgång. Nuvarande styrelse är medveten om att 

praktiska omständigheter kan göra det nödvändigt att ha 

mötet under juni. Förändringen skulle dock, om i 

framtiden omständigheterna skulle förändras, ge mer 

arbetsro inför årsmötet.  

3 kap. 1§

2§. Ändringar i enlighet med RF:s mall. Föreslås att 

medlem ska kunna representeras av ombud vid årsmöte. 

Detta har sannolikt varit möjligt även tidigare men inte 

tydligt uttryckt i stadgar. 

3 kap. 3§, Alt. 1

3§. Ärenden till årsmöte ges nu som en skall-lista snarare 

än som en rekommendation. Vi föreslår förändringar i 

listan för att möjliggöra de ändringar vi föreslår i 3 kap. 2§

samt i 4 kap. 1§. 

3 kap. 5§

4§. Ändringar, främst redaktionella, i enlighet med RF:s 

mall. Föreslås att begäran om extra årsmöte skall vara 

skriftlig. 

3 kap. 7§

5§. Ändringar i enlighet med RF:s mall. Föreslås relativ 

majoritet för val. Vidare att besluts bekräftande med 

klubbslag ej längre skall vara krav. 

3 kap. 8§



13. Övriga frågor – förslag stadgeändringar
6. Stadgar och föreningens upplösande 1§. Endast redaktionella ändringar. 

2§. Ny paragraf om hur man ska lösa 

frågor som rör tolkning av stadgarna. 

Formuleringen är hämtad från tidigare 

stadgemall från RF. Innebär att medlem 

(och förening) använder 

idrottsrörelsens praxis och inte går till 

domstol i frågor om stadgetolkning. 

RF mall 1999-12-01



13. Övriga frågor – förslag stadgeändringar

• Fråga: Kan årsmötet besluta om godkännande av detta förslag till 
förändring av föreningens stadgar?

• Fråga: Kan årsmötet besluta att dessa stadgar träder ikraft när 
årsmötesprotokollet justerats?



13. Övriga frågor – andra ärenden

• Avtackning i styrelsen
• Lars Moström

• Thomas Aune



14. Mötets avslutande

Stort tack till mötesfunktionärer och –deltagare för ert engagemang. 

Årsmötesprotokollet kommer att göras tillgängligt på föreningens 
hemsida.

Den nyvalda styrelsen ombeds stanna kvar för kort samtal med Ingela. 

Direkt därefter hålls konstituerande styrelsemöte på separat länk


